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متن پرسش

با سلام آیا استاد گرامی اساسا به قانون جذب معتقد هستند؟ و این که چه قدر مباحث و نظریات

آقای سید حسین عباس منش در این مورد صحیح می باشد؟

متن پاسخ

باسمهتعالی: سلامعلیکم: این نوع جذب که این آقایان میگویند و بنده در جریان هستم ،افق توحیدی

انسان را در حجاب میبرد. موفق باشید


